

COSMETIKWATCH®

Visit us at stand 207

Category: Technological Intelligence tool



Depuis 10 ans, Cosmetikwatch propose un outil de veille technologique et concurrentiel du marché cosmétique accessible en ligne via un abonnement annuel (éligible au Crédit Impôt recherche). La société s'organise aujourd'hui autour de 4 services pour les équipes R&D et Marketing: Database, avec une version optimisée de son module de recherche ; Ecolab, un laboratoire de formulation à façon spécialisé dans l'écoconception; Studies, un service d'études techniques concurrentielles ad-hoc et enfin Shop, un service d'achat de produits finis du marché.



For the past 10 years, Cosmetikwatch has been offering a technological and competitive intelligence tool for the cosmetics market, accessible online via an annual subscription (eligible for the Research Tax Credit). Today, the company is organised around 4 services for R&D and Marketing teams: Database, with an optimised version of its research module; Ecolab, a custom formulation laboratory specialising in eco-design; Studies, an ad-hoc competitive technical research service; and Shop, a service for purchasing finished products on the market.



Adresse: 31bis Impasse Saint Pierre

Téléphone: +33 (0) 6.33.52.99.03 / +33 (0) 6.61.92.83.26

contact@cosmetikwatch.com